
 
 

Skolebestyrelsesmøde 18.nov.  

18:30-21:00 i Stenstrup 
 

Dagsorden udarbejdet: X Tanja X Oliver   
       
Forplejning: X Oliver     
       
Til stede: X Tanja X Oliver (OS) X Astrid 
 X Boel (BM)  Michael (MJ) X Elin 
 X Ole (OJ) X Martin x Simon 
 X Stine X Gitte   
 x Annie x Jesper C.   
  Louise  Jesper S.   
       
Referent: x Ole     

 

Bilag til dette møde: Referat af sidste SKB, Dagsorden til dialogmøde 20.nov, skabelon til 
principper, princips-udvalget bud på princip om lejrskole 
 

 

Dagsorden Referat 
1. Godkendelse af referat  OK 

  
2. Godkendelse af 

dagsorden 
 OK 

  
3. ForårsSFO Afdelingsleder Klaus orienterer om forårsSFO. 

 Pt. 30 børn tilmeldt. Der er flere ”boblere” 
 Antallet af børn er bestemmende for, hvordan ForårsSFO 

organiseres. Håbet er mindst 34, for dermed bliver det 
muligt med en pædagog fra Issø og en pædagog fra hver af 
de to børnehaver. 

 Basis bliver på Tipi-marken, som bliver sat i stand, så 
børnene får nogle gode faciliteter for læring, leg, læ og 
ophold.  

 Målet er, at området bliver klar til brug fra 1. marts 2020. 
  

4. Bilag til SKB Fungerer det at vedhæfte bilag til kalenderinvitationer? 
 Ja, medlemmerne modtager dagsordener. 
 Muligheden for at oprette en SKB-mappe i GoogleDrev 

drøftet. Enighed om at afprøve det.  
 Oliver/Ole/Dorthe opretter. 



 
 

Dagsorden Referat 
 Medlemmer af SKB skal sende mailadresser til Oliver, hvis en 

bestemt mailadresse ønskes anvendt. 
  

5. a)   Nyt fra formand 
 

Dialogmøde 20.nov. – hvem deltager? 
 Mødet foregår på Stokkebæk. Tanja og Oliver deltager. 

Ansættelsesproces gennemført med ny vicer. 
 Finalerunde med 2 deltagere. Valget faldt på den, som 

supplerer Oliver og Klaus bedst fagligt og personligt. 
              b)   Nyt fra elevråd 
 

Boden  
 Undersøgelse gennemført 
 Grundlæggende problem: Det er rigtig godt, at sortimentet 

er sundt, men få vil købe pga. høj pris (25 kr.) 
 Bestillingsordning drøftet f.eks. omkring køb af pølsehorn. 
 Betaling via MobilePay skal undersøges 
 Produktion af pølsehorn skal undersøges, evt. hos forældre 

eller hvor klasser på skift laver mad i Madkundskab. 
 Brugsen/Lasse vil blive spurgt om sortiment, hvor noget 

sundt kan købes billigere end nu 
 Elevrådets ideer vil blive drøftet på Udskolingens 

afdelingsmøde i december. 
 SKB-forslag: Kan man få kommunen til at give tilskud til 

madordning? 
 SKB-ide: Madlinje på Issø: Fra Jord til Bord – evt. 

”produktionslinjefag”. 
 Oliver og ledelse går videre med tankerne. 

Elevråd på mellemtrinet. 
 Intet elevråd på mellemtrinet pt. 
 Elin og Simon vil gerne stå for et elevråd på mellemtrinet.  
 Søren og Ole præsenterer ideen for lærerne i Stenstrup 

              c)   Nyt fra medarbejdere Boel 
 Mange opgaver, meget fravær og få vikarer 
 Skriv & Læs starter 26.11. kl. 10.10 i Kirkeby 
 Juleklip 29.11.2019 

              d)   Nyt fra ledelsen 
(Skoleårets pæd. retning, 
økonomi) 

 Ansættelser af sekretær og viceskoleleder afsluttet. 
Sekretær Louise starter 1.12.19 og ny vicer starter 1.1.20. 
Viceren mangler at melde ud på egen nuværende 
arbejdsplads, derfor ikke navn på endnu. 

 Matematikkens Dag fungerede godt i Stenstrup 
 Juleklip 29.11.2019 bl.a. med foredrag om Bangladesh ved 

en tidligere forælder på skolen. Hun har arbejdet for Læger 
Uden Grænser i Bangladesh. 

e) Nyt fra SKB-medlemmer  Er meget fravær i Kirkeby jobrelateret? 
Nej, men fraværet gør, at de tilbageblivende lærere og 
pædagoger får mere travlt og bliver belastet. 

 Har eleverne for lidt tid til at spise? 
Forældrene opfordres til at kontakte skolen til dialog i stedet 
for at snakke om skolen på sociale medier. 



 
 

Dagsorden Referat 
Forældre opfordres til ”træningslejr” derhjemme, hvor man 
kan afprøve hvor lang tid det egentlig tager at spise en 
madpakke. 

  
6. Principper Er skabelonen ok? 

 JA, skabelonen er god. Den er overskuelig, logisk og let 
læselig 

Er princippet om lejrskoler ok? 
 JA, men 9. klasse skal udskiftes med 8. klasse 
 Forældrebetaling drøftet. Enighed om at en lejrskole aldrig 

må bygge på obligatorisk forældrebetaling. Enighed om at 
forældrebetaling kan være med til ”krydre” lejrskolen. 
Enighed om at forældrebetaling og anvendelsen af den skal 
kommunikeres bedre ud – allerede meget tidligt i 
skoleforløbet. 

Det fremtidige arbejde med principper? 
 Gitte, Tanja og Oliver udarbejder bud på princip om 

madpolitik / ”Det gode måltid” 
 Oliver og Martin udarbejder forslag til IT-princip. Michael 

inviteres til det udvalg.  
 Princip for SKB-tilsyn ønskes udarbejdet.  

Er en skal-opgave ifølge regler for SKB-arbejde. 
Tanja laver udkast. 

  
7. Status på Aula  Ledelsen og personalet mangler ”det store overblik”, som vi 

havde i Skoleintra 
 Svært for skolens administratorer at se, hvordan opslag 

m.m. slår igennem på Aula. 
 Forældre: Svært med samlet overblik over børns lektier og 

opgaver. 
 Elever: Ikke blevet nemmere end før med Elevintra. 

  
8. Tilbagemelding 

samrådsmøde 
 Enighed om at det var et godt møde 
 Cykelsti fra Købmand Lotte til skolen måske på vej. 
 20.11.2019: Møde om trafikforhold i Kirkeby/Stenstrup: 

Oliver og Klaus Kolhorn deltager. 
  

9. Punkter til næste SKB  Næste møde 10.12.2019. Oliver vil orientere om ny ledelse. 
 Find ud af hvem i SKB, der er valgt for 2 år og 4 år. 

 
  

10. Eventuelt  Ole sagde tak for godt samarbejde i skolebestyrelsen 
 

  
 

 


